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Kulturutvalgets vurdering/alternative løsninger 
 
Kulturutvalget drøftet søknaden i sitt møte den 03.09.2019. Kulturutvalget syns dette er et 
meget bra prosjekt. Rissa ungdomslag har gjennom mange år vært en stor bidragsyter på 
teaterfronten i kommunen vår. Kulturutvalget ser positivt på den geografiske sammensetningen 
av aktører og bruken av Vanvikan samfunnshus. Det er positivt at man også involverer 
profesjonelle krefter. 
Kulturutvalget anbefaler at det gis støtte til oppsetningen.  
 
 
Behandling: 
 
Formannskapet fremmet i fellesskap følgende: Kulturutvalget bør sette opp kriterier når det 
gjelder denne typen søknader og skaffe fram en oversikt over hva som rører seg for å oppnå 
forutsigbarhet. 
En pott kan legges inn i kulturbudsjettet slik at kulturutvalget kan disponere midler til denne 
typen søknader.  
 
Forslag fra Per Kr. Skjærvik (AP): Kr 50.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning 
«Vinsjan på kaia».  
 
Forslag fra Marthe Småvik (FrP): Kr 30.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning 
«Vinsjan på kaia».  
 
Forslagene fra Per Kr. Skjærvik og Marthe Småvik (FrP) ble satt opp mot hverandre. 
Forslaget fra Marthe Småvik (FrP) fikk to stemmer: Marthe Småvik (FrP), Liv Darell (SP).   
De andre stemte for Per Kr. Skjærvik (AP) sitt forslag. 
 
Kulturutvalget får i oppdrag å sette opp kriterier for denne typen søknader. Det kan vurderes 
om kulturutvalget skal disponere midler og behandle søknader av denne typen. Enstemmig. 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Kr 50.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning «Vinsjan på kaia».  
2. Kulturutvalget får i oppdrag å sette opp kriterier for denne typen søknader. Det kan 

vurderes om kulturutvalget skal disponere midler og behandle søknader av denne 
typen. 

 
 
 


